To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

 $Company's \ Name: THE \ ARAB \ POTASH$

Date: 01-08-2023 11:42:41 AM

Subject: Election of APC Audit Committee Chairman and

Vice

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البوتاس العربية التاريخ: 01-08-022 11:42:41 AM الموضوع: انتخاب رئيس ونائب رئيس لجنة التدقيق

With reference to the Disclosure and Accounting Standards Instructions, kindly be informed that Eng. Mofareh Dakhilallah Jum'a Al-Tarawneh, the representative of the Government Investment Management Company, at APC's Board of Directors, has been elected as the Chairman of the Audit Committee, and Mr. Zaidoun M.A. Abu Hassan, the representative of the Social Security Corporation at APC's Board of Directors, has been elected as Vice-Chairman of the Audit Committee during the Audit Committee meeting that was held on July 31, 2023. Attached please find Senior VPF Finance & Support Services letter No. 1659/23 dated August 1, 2023.

إشارة لتعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق، نرجو إعلامكم بانتخاب المهندس مفرح دخيل الله جمعة الطراونة، ممثل السادة شركة إدارة الاستثمارات الحكومية في مجلس إدارة شركة البوتاس العربية، رئيسا للجنة التدقيق، وانتخاب السيد زيدون ممدوح عبد الرحمن أبو حسان، ممثل المؤسسة العامة للضمان الاجتماعي، نائبا لرئيس لجنة التدقيق المنبثقة عن مجلس الإدارة وذلك خلال اجتماع لجنة التدقيق الذي انعقد بتاريخ والخدمات المساندة رقم 23/1659 تاريخ تاريخ والخدمات المساندة رقم 23/1659 تاريخ 2023/08/01.

31-07-2023

Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors

غدير داوود قاسم :User Name

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: غدير داوود قاسم